
Schriftelijke vragen (artikel 39 Reglement van Orde) 

Aan de voorzitter van de Provinciale Staten van Gelderland 

Datum: 10 november 2020 
Van: Gerrit Averesch 
Onderwerp: Verbreding Fietspad Voorthuizerstraat (N303) 
 

 

Het fietspad langs de Voorthuizerstraat in Putten is relatief smal en het fietsverkeer (ook scholieren) 
neemt toe. Dat laatste is ook de uitdrukkelijke wens en ambitie van de Provincie (35% van alle 
verplaatsingen in 2030 per fiets). De huidige situatie is echter onveilig en ongeschikt voor de 
toename. Dit is ook in het verleden geconstateerd, zie ook: 
https://www.destentor.nl/putten/raad-putten-wil-geld-reserveren-voor-verbreding-fietspad-

voorthuizerstraat~a1b3dbd2/ 

In bovenstaande artikel beloofde de toenmalige voorzitter, dhr. C.G.A. Cornielje, binnen twee jaar 
een (of meer) oplossingen. Inmiddels zijn die twee jaar verstreken. 
 
 
De SGP heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1 Hoe is de toezegging van dhr. C.G.A. Cornielje ingevuld? 

2 Is de Provincie met de gemeente (Putten) in gesprek over dit fietspad? 
Zo ja: Wat is daarvan de voortgang en de status 
Zo nee: Is de Provincie bereid op korte termijn dat gesprek aan te gaan? 
 

3 Wat zijn actuele gegevens over de fietsstromen langs deze weg, en wat is de tendens 
hiervan de afgelopen jaren? Met andere woorden, hoe ontwikkelde zich het fietsverkeer 
langs deze weg? 
 

4 Zijn er gegevens bekend rondom onveilige situaties, (bijna)ongevallen met fietsers langs 
deze weg? En kunt u die vervolgens verstrekken? 

 
 
Met belangstelling zien we uw antwoorden tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gerrit Averesch 
Lid SGP-fractie Gelderland 
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